

## Referat fra kredsbestyrelsesmøde

<b>Dato:</b> 16.02.2023	<b>Tid:</b> 19.00 til 22.15	<b>Sted:</b> Aulum Fritidscenter, Markedspladsen 10, 7490 Aulum
-------------------------	-----------------------------	--

Dagsorden punkt	Behandling	Beslutning
1 Godkendelse af dagsorden og registrering af mødedeltagere.	Dagsordenen godkendt.  <b>Fremmødte:</b> Linda Nielsen, Viborg Anders Poulsen, Skive Kim Bjerre, Ringkøbing- Skjern Lars Bitsch, Ikast Brande Ole Rønnow, Herning Henrik Rørby, Holstebro Søren Hundahl, Lemvig Lars Jensen, HB-medlem Steffen T. Jensen, Kredsformand.	Søren Hundahl skriver referat og sender det til Kredsformanden som så fordeler til Kredsbestyrelsen for bemærkninger, inden offentliggørelse på DJ hjemmeside ved Kreds 2.  Fremtidig opgave og procedure fastlægges når vi konstituerer os efter Kredsårsmødet d. 8/3-23.
2 Opfølgning på udbetalinger /afregninger fra Kredspuljen 2022. (Linda Nielsen)	Gennemgang af tilskud til foreningernes ansøgninger v. Linda. Der er p.t. udbetalt godt 180.000 kr. af de i alt 250.000 kr. fra Kredspuljen 2022.	Senere beslutter bestyrelsen hvor længe puljen holdes åben for udbetalinger, men der er stadig meget lange leveringstider på flere af de ansøgte ting.  De to bevillinger á 15.000 kr. til etablering af gravtræningsanlæg for Everfox følger kredsens to DJ-tildelte Everfox-maskiner.
3 Kredsårsmøde 8/3-2023 i Idom.  a) Annoncering og tilmelding (mandatkort og spisning)	a) Annoncering er rettidig. Indkaldelse og dagsorden står på hjemmesiden + i JÆGER. Hver forening har et mandatkort pr. påbegyndt 50 medlemmer.  Mandatkort og stemmesedler er bestilt ved Hanne Smedegaard.  Bordet rundt mener at kommunikationen fra DJ har været for upræcis mht. tilmeldingsproceduren vedr. Kredsårsmødet. Der er forvirring ude i foreningerne og mange sender	Steffen sender en foreningsliste med antal medlemmer til jægerrådsformændene snarest.  Tilmelding til spisning senest 1/3 via Flex-billet. Henrik Rørby har kontakten til Plexus og holdes løbende orienteret om antal tilmeldinger.  Lister med Jægerrådernes delegerede til Repræsentantskabsmødet i juni sendes til Steffen senest 1/3. De skal jo godkendes på Kredsårsmødet.

	<p>tilmelding til Steffen nu, eller ringer for at forstå tilmeldingssystemet.</p> <p>Hertil oplyser Lars J. at dette beror på IT omlægning hos DJ.</p>	<p>Vi bærer over med bøvlet.</p>
b) Dirigent (forslag)	<p>3</p> <p>b) Poul Bundgaard, Kredsformand i Kreds 4 modtager valg, efter aftale med Steffen.</p>	<p>Enighed om Poul Bundgaard. Steffen giver besked til Poul.</p>
c) Indkomne forslag fra Jægerrådsårsmøderne.	<p>3</p> <p>c) Fremsendt forslag fra Viborg Jægerråd vedr. oprettelse af et landsdækkende termisk dronekorps, til afsøgning af marker før græs slet, for at undgå høstdrab på råvildt m.m.</p>	<p>Kredsbestyrelsen støtter op omkring dette forslag.</p>
d) Debat på jægerrådsårsmøderne, der evt. bør viderebringes (f.eks. hjortevildtsfodring)	<p>3</p> <p>d) Opfordringerne fra Jægerrådsårsmøderne diskuteres kort</p>	<p>Kredsbestyrelsen kommer med forslag om stop af fodring af hjorte vildtet i fri natur. Niels Søndergård DJ vil være tilstede som evt. faglig back up....</p> <p>Lars J og Steffen sender snarest et oplæg til Kredsbestyrelsen med en kort klar forslagstekst og en motivation.</p>
e) Nåle til Kreds 2s færdiguddannede DJ-ledere	<p>3</p> <p>e) Proceduren vedr. uddeling af DJs` nåle diskuteres og klarlagt.</p>	<p>HB-medlemmet uddeler evt. DJ-hæderstegn. Kredsformand uddeler DJ-Ledernåle</p>
4 Øvrigt aktuelt til behandling/orientering:  Jægerrådsformand i Herning	<p>Orientering v. Ole Rønnow omkring Hernings Jægerråds formandspost som er ubesat nu. (30/3 holdes der ekstra ordinær generalforsamling. Ole Rønnow stiller op til Jægerrådsformand)</p>	<p>Orientering</p>

<p>Landsskuet, 29/6 - 1/7 i Herning - status på ny tovholder</p>	<p>Landsskue koster DJ 40.000 kr. Steffen mener ikke at Landsskuet giver nok "return on investment" i nuværende form. Der diskuteres alternativer.</p>	<p>Det besluttes at Kreds 2 deltager i Landsskuet i Herning igen i 2023, men med meget mere fokus på temaet "God jagt i generationer". Bestyrelsen nedsatte straks en arbejdsgruppen bestående af: Ole, Kim, Lars B. Steffen, Lars J, men også Knud Pedersen og Arne Thomsen. Steffen kalder snarest gruppen sammen for tema og planlægning.</p>
<p>P-FOS møde d.8/2-23 på Tangsø Centret (er afviklet)</p>	<p>Rigtigt godt og informativt møde i Tangsø Fritidscenter vedr. PFOS 8/2-23. Ca. 70 fremmødte.</p>	<p>Orientering</p>
<p>MH-regulering hos NST-Klosterheden + fældekursus d. 4/3</p>	<p>Orientering fra Steffen omkring regulering af mårhund på NST Klosterhedes arealer.</p>	<p>Orientering</p>
<p>Kredsens arbejde med "God jagt i generationer" (input og ressourcer)</p>	<p>Anders efterlyser en konkretisering af DJ-visionen "God jagt i generationer". Bestyrelsen bakkede op og mener at visionen er en smule "floffy". Steffen og Lars J. forklarede at der var frihed til, at de enkelte kredse og jægerråd kunne gøre den indsats for vildtet og foreningerne, som man har ressourcer til eller har mest interesse i. CLC vil komme med lokalt målrettet inspiration på Kredsmødet d. 3/8 i Idom.</p>	<p>Kredsbestyrelsen afventer og ser CLCs oplæg</p> <p>Alle jægerråd i kredsen tager emnet op i vore bestyrelser, således at vi i kredsen kan sammensætte forslag til indsatser.</p>
<p>Road show 2023 i Aulum (kort opfølgning)</p>	<p>Over 100 er allerede tilmeldt via Flex-billet</p>	<p>Vi åbner for 130 deltagere. Absolut max. er 150 deltagere.</p>
<p>5 Orientering fra HB og div. udvalg.</p>	<p>Orientering ved. Lars omkring HB arbejdet.</p> <p>Lars efterspurgte interesse for at få sende dagsorden til HB-møderne ud til kredsbestyrelsen til input og kommentarer.</p>	<p>Der var interesse</p>

	<p>Steffen orienterede om ny DJ-matrix med aldersgrænser for hunde til DJs-prøver.</p> <p>Aldersgrænserne bakkes fagligt op af Den Danske Dyrlægeforening og er vedtaget af DJ-HB.</p> <p>Flere af DJs prøver er nu også DKK godkendte.</p>	Orientering
6 Kredsens økonomi	Linda gennemgik kredsens økonomi, som ender med et plus på ca. 6000 kr. efter afslutning på 2022.	Fuld opbakning fra kredsbestyrelsen til kassernes flotte regnskab.
7 Gensidig lokal orientering, Kredsbestyrelsen	<p>Skive Jægerråd: Nogle mener at prisen på bespisning ved kredsårsmødet er i den høje ende.</p> <p>Alle Jægerråd vil have tilsendt de relevante Hjortevildtsgruppers referater.</p> <p>Jægerrådene i Viborg, Herning og Ringkøbing-Skjern udtrykte utilfredshed med Hans Schougaard og Kreds 3 vedr. manglende inddragelse i udpegningsproces og generel manglende information fra Hjortevildtsgruppe Midt.</p>	<p>Orientering fra alle Jægerråd.</p> <p>Steffen informerer Christian Brink fra Hjortevildtsgruppe Vest.</p> <p>Orientering</p>
8 Dato for næste ordinære kredsbestyrelsesmøde.		Næste møde er torsdag 13/4 kl.18.00 i Aulum Fritidscenter.
9 Eventuelt	Løst og fast.... Intet konkret. Formanden takkede for god ro og orden.	